
 Voorzitter,  

Dames en Heren,  

Beste Medeburgers, 

 

De politieke druk op het college is immens door de niet-aflatende kritiek op het nieuwe 

parkeersysteem.....het college neemt dan ook het initiatief om zelf en voordat de bespreking 

in de raad plaatsvindt met informatie naar buiten te komen via de landelijke 

pers.....voorzitter, dan is er iets aan de hand....dan moeten ongewenste zaken weggepoetst 

worden of wordt geprobeerd deze glad te strijken én poogt u bovendien op een geforceerde 

wijze eenheid uit te stralen. 

Uw brief aan de raad en uw informatie via een artikel in het AD getuigen van een absolute 

prioriteit die u geeft aan het voorkomen van politiek gezichtsverlies voor uw college en dus 

aan het daaraan ondergeschikt maken van het belang van de burgers van Rijswijk. 

 

Natuurlijk gaat u in uw brief en in het AD-artikel niet in op veel gestelde vragen, zoals: 

-hoe was het mogelijk dat uw college lange tijd de raad op het verkeerde been bleef zetten 

mbt de onmogelijkheid van het combineren van blauwe zones met fiscaliseren 

-Hoe komt het dat het college in het geheel niet in is gegaan op ook door burgers gestelde 

vragen over de extra inkomstenbron die de gemeente middels het nieuwe parkeersysteem  wil 

realiseren...en uw streven om de inkomsten uit deze bron te vergroten 

-Hoe komt  het dat het college niet reageert op de als onrechtvaardig gevoelde doelstelling 

van uw college om de situatie voor vele vergunninghouders te verslechteren door het dubbel 

in de aanbieding doen van diezelfde parkeerplaatsen 

 

- hoe het  is mogelijk dat het college inhoudelijk voorbij gaat aan de nadrukkelijk op 21 

februari door de raad gestelde eis dat uw college in uw brief moet komen met een aangepaste 

aanpak die buiten de kaders van het nieuwe parkeersysteem treedt 

- hoe komt het dat uw college in het AD-artikel en in zijn brief volledig voorbij gaat aan de 

non-professionele wijze waarop het gehele proces van het ontwikkelen van het nieuwe 

parkeersysteem is aangepakt: alles ontwikkelde zich geïsoleerd, binnen de muren van het 

gemeentehuis. 

 

- verontrustend is het dat  uw college in het parkeerplan de overheersende positie van Qpark 

heeft kunnen aanvaarden....alleen al dit gegeven had u echt aan het denken moeten zetten...en 

had bij u tot serieuze vragen moeten leiden over uitvoerbaarheid en de rechtvaardigheid van 

een  mede daarop gebaseerd  parkeersysteem  

 

- hoe gaat het college om met de maatschappelijke kosten zoals de onzekerheid bij 

burgers,  het gevoel van onvrede,  met het verlies van vertrouwen, met het woud van 

verkeersborden...voorzitter, uitstel van de evaluatie zal de druk van die maatschappelijke 

kosten alleen maar vergroten 

 

- hoe hoog zijn de feitelijke kosten die gemaakt moeten worden om de mislukte, te late, 

onvolledige en tegenstrijdige informatiestroom naar burgers toe te corrigeren....en, 

voorzitter, wat schrikbarend is  

-  twee coalitiefracties in uw raad zwegen op 21 februari als het graf bij de bespreking van dit 

politiek beladen onderwerp en andere coalitiefracties liepen om de echte problemen heen: zij 

pleitten voor meer tijd voor de evaluatie en daarbij knelpunten mondjesmaat wegwerken. 

  



Een coalitiefractie gaf vol trots aan met burgers gesproken te hebben die niet ontevreden 

waren.....ongetwijfeld mensen met een privé-garage of zonder auto. Deze fractie maakte uw 

wethouder het grootste compliment door te stellen dat niet alles mis was gegaan in het 

parkeerprojekt. 

Voorzitter, de coalitie toverde slechts een mager konijn uit de hoge hoed om het eigen en uw 

vege lijf te redden: zij pleitte voor een evaluatie op langere termijn ongetwijfeld om de 

politieke druk van de ketel te halen....en mogelijk zelfs om de echte discussie door te schuiven 

naar de volgende coalitie....zoals de voetgangerstunnel aan de Haagweg. 

 

Voorzitter, u stuurt met uw brief aan op een Pyrrhus-overwinning voor het college en daarmee 

tegelijkertijd op een nederlaag voor de democratie, een nederlaag voor directe en structurele 

burgerparticipatie en een nederlaag voor het belang van de burger van Rijswijk....ik hoop 

werkelijk dat vele burgers vanavond hier in de zaal en thuis getuige zullen zijn van deze 

handelwijze die u probeert door te drukken. 

 

Voorzitter, na de mislukte burgerparticipatie-aanpak in het Stadsvisieprojekt maakt ook het 

gehele parkeerprojekt opnieuw duidelijk dat dit college het starten van een vernieuwend 

experiment met directe en structurele burgerparticipatie samen met de raad en burgers niet 

meer kan blijven wegschuiven.... 

 

Cees van Overbeek 

 

 


